

Upcoming Events

Dec 1st
Installment
Fee due

Dec 3rd
CBS FUN DAY

Dec 7th
International
University Fair

Dec 8th
Arabic Language
Day



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إنضال المواهب في الحياة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 4 – December 2022
Secondary School

Dear CBS families,

We are now more than 3 months into the school year and quickly approaching the end of the first semester with most students completing the work brilliantly! This year, in particular, the pace of school has moved quickly. Our teachers are committed to making sure students are well prepared to do their best and are mindful of other expectations and deadlines students have.

As we are near the end of the second quarter, all students should have set new targets for personal and academic success by now. I urge them to work towards achieving the goals that they have set for themselves!

Parents can support their children by helping them stay organized and checking in regularly on Renweb to see if they are on top of their schoolwork, yet also maintaining reasonable life balance. When in doubt or you have concerns, talk to your son/daughter and communicate with teachers as necessary.

As the weather changes, it is important to encourage your children to wash their hands regularly, eat well, get regular exercise, and go to bed early enough to get the necessary sleep they need. Good nutrition, exercise, and rest will boost their immune system. We want our students to be balanced, healthy, and resilient young people and this requires a supportive partnership and ongoing communication between students, parents, and the school.

Follow up your child's grades on Renweb

School and Home communication is an important factor in student achievement. Parents can use Renweb to see the achievement levels of your child. Kindly note that the mark on Renweb represents the students' collective grades till moment and that it changes with each new entry. We also request that you maintain regular contact with the school either with individual teachers, the social worker or the principal.



CAREER GUIDANCE WORKSHOPS:



Course Selection Workshop: CBS arranged a course selection workshop for G10 parents and students on Nov. 29th. It included everything related to subject choice and university requirements.

MOHE workshop for G12 students and parents: Mrs. Hanan Hamada from MOHE explained all about internal and external scholarships to G12 students and parents.

Upcoming Events

Dec 8th
Twin Day

Dec 14th
To
Dec 22nd

Sem 1 Exams
Gr 6-12

Dec 22nd
Quarter 2
Ends

Dec 23rd
to
Jan 6th
Winter break



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إيمان الموهبة في الحياة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 4 – December 2022
Secondary School

ACTIVITIES CONDUCTED IN NOVEMBER:

Reading Buddies at ABS: Grade 9 students read short stories to ABS Kindergarten students, as part of Reading Month focus on 16th November.

International day: Students enjoyed the diversity of cultures presented by different classes in the international day celebration on 24th November.



Marathon: Some CBS

students and teachers shared in Gulf Bank Marathon on Nov. 26.

Field Trips: All grades have their local field trips planned between end of November and beginning of December.

Inter-school Sports Competitions: Our ES, MS, HS boys and Girls teams have been competing in the BSSFK inter-school competitions throughout this month, after the long pandemic break, this month.



UPCOMING EVENTS IN DECEMBER:



Fun Day: After the long pandemic break, CBS will be celebrating the much awaited school carnival, CBS Fun Day on the 3rd of December. Many games, activities, food stalls will be around the campus on the day, including a staff-student friendly football match! More surprises await all.



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إيمان الموهبة في الحياة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 4– December 2022

Secondary School

University Fair: On December 7th, Canadian Bilingual school is hosting an international university fair by MEC group. G12 students will have the chance to ask questions about admission requirement and available professions in different countries.

Alumni Reunion: CBS takes pride in its graduates, thus students who graduated from CBS class 2015 and after are invited for the 5th Alumni Reunion on the evening of December 21st

HS Attendance Award

Students who attended school everyday were recognized in the MSHS assemblies. Most of these students are academic achievers too. This shows being in school everyday counts.



Grade	Best Attendance
6	Abdelaziz Jarrah Mohammad
6	Abdallah Falah Al Rasheedi
6	Abdullah Issa Jaber
6	Meshari Mubarak Al Enizi
6	Mohammad Ahmad Saleem
6	Mudhhi Anwar Al Khaldi
6	Saoud Adel Al Otaibi
6	Yousef Jarrah Mohammad
8	Fahad Abdalrahman Bodraid

HS Academic Achievers

Students who went above and beyond in the first quarter were recognized in the MS/HS assemblies and received recognition certificates



Class	Academic Achievers
6A	Hessah Aref, Al Abdulsalam
6B	Abdullah Issa, Jaber
7A	Roshaney Khan, Amin
7B	Saud Ali, Al Shammari
8A	Samir Yousef, Al Sabti
8B	1)Fahad Abdalrahman, Bodraid 2)Mohammad Adel, Al Amir
9A	1)Ibtisam Naser, Gadanfar 2)Yousef Muhanna, Al Thlaith
9B	Salman Jaber, Al Mutairi
10A	Alizeh Khan, Amin
10B	Fahad Mohameed, Al Ajmi
11A	Hamad Meshari, Al Zanki
12A	Mohammed Arif, Al Abdulsalam
12A	Feely Faisal, Al Mutairy
12B	Abdulrahman Adnan, Al Anezi
12B	Farah Nayef, Al Dhafeeri

Congratulations!

Sincerely,

Ms. Gihan Hassan

High School Principal

الفعاليات القادمة



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

العدد 4 - ديسمبر 2022

المدرسة الثانوية

السادة أولياء أمور طلبة المدرسة الكندية ثنائية اللغة،

لقد مر ثلاثة أشهر منذ بداية العام الدراسي ونقترب من نهاية الفصل الدراسي الأول وقد أنتهى معظم الطلاب من إستكمال مهامهم ببراعة! في هذا العام على وجه الخصوص تسير وتيرة المدرسة والتعليم بسرعة. المعلمون لدينا ملتزمون بالتأكد من إستعداد الطلبة على نحو جيد كي يقوموا ببذل أفضل ما في وسعهم مع مراعاة التوقعات والمواعيد النهائية للطلبة.

وحيث أننا اقتربنا من نهاية الفصل الدراسي الثاني يجب على كافة الطلاب الآن وضع أهداف جديدة لإنجازاتهم الشخصية والتعليمية. احثهم وأشجعهم على العمل لتحقيق الاهداف التي وضعوها لأنفسهم.

يمكن لأولياء الأمور دعم ابنائهم من خلال مساعدتهم كي يبقوا منظمين والدخول بشكل منتظم إلى منصة الرين ويب للتحقق ما إذا كانوا ملمين بمهامهم الدراسية. وكذلك المحافظة على التوازن الحياتي المطلوب. إذا كان لديكم مخاوف أو شكوك تحدثوا لابنائكم وتواصلوا مع المعلمين عند الحاجة.

مع التغيرات الجوية، من الضروري تشجيع أبنائكم على غسل أيديهم بانتظام وتناول الطعام الصحي وممارسة الرياضة بانتظام والنوم مبكراً بشكل كافي كي يحصلوا على قسط الراحة الذي يحتاجونه. ستعزز التغذية الجيدة والتدريب والحصول على قدر كاف من الراحة من مناعتهم. نأمل ان يكون الطلبة شباباً متوازنين وأصحاء وقادرين على التحمل وهذا يتطلب الدعم الأبوي والتواصل الدائم بين الطلبة وأولياء أمورهم والمدرسة.

تابع درجات ابنك/ابنتك على الرين ويب:

يعتبر التواصل بين المدرسة والمنزل عامل مهم للتحصيل الدراسي للطلبة. يمكن لأولياء الأمور الإطلاع على مستوى التحصيل الدراسي لأبنائهم عبر منصة الرين ويب. يرجى العلم بأن الدرجات المبينة على المنصة تعبر عن الدرجات التي حصل عليها الطالب حتى الوقت الحالي وأن هذه الدرجات يتم تغييرها مع كل قيد جديد. كما نرجو منكم التواصل المستمر مع المدرسة سواء المعلمين أو الأخصائي الإجتماعي أو مدير المدرسة.

ورش عمل التوجيه المهني:

ورشة إختيار المجال/المقرر الدراسي: عقدت المدرسة الكندية ثنائية اللغة ورشة عمل إختيار المجال/المقرر الدراسي لأولياء أمور وطلاب الصف العاشر في التاسع والعشرون من شهر نوفمبر. وقد تضمنت الورشة كل ما يتعلق بإختيار مجال الدراسة وشروط الجامعات.

ورشة عمل وزارة التعليم العالي لطلبة وأولياء أمور الصف الثاني عشر: قامت السيدة/ حنان حمادة من وزارة التعليم العالي بتوضيح كافة الأمور المتعلقة بالمنح الدراسية الداخلية والخارجية لطلبة وأولياء أمور الصف الثاني عشر.

1 ديسمبر
موعد سداد القسط

3 ديسمبر
يوم المرح في المدرسة
الكندية ثنائية اللغة

7 ديسمبر
معرض الجامعات
الدولية

8 ديسمبر
يوم اللغة العربية



الفعاليات القادمة

8 ديسمبر
يوم التوأم

14 ديسمبر
إلى
22 ديسمبر
امتحانات النصف
الدراسي الأول
الصفوف 6 - 12

22 ديسمبر
نهاية الربع الثاني

ديسمبر 23
إلى
6 يناير
عطلة الشتاء



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة
إدخال الموهبة في الحياة

العدد 4 - ديسمبر 2022
المدرسة الثانوية

الأنشطة التي تمت خلال شهر نوفمبر:

قراءة القصص مع الرفقاء في ABS : قام طلاب الصف التاسع بقراءة القصص القصيرة لطلاب مرحلة رياض الأطفال في ABS كجزء من أنشطة التركيز على القراءة وكان ذلك في السادس عشر من شهر نوفمبر.



اليوم العالمي: استمتع الطلاب بتنوع الثقافات الذي قدمته الفصول المختلفة في الإحتفال باليوم العالمي يوم 24 نوفمبر.

المارثون: شارك بعض طلاب وملعمي المدرسة الكندية ثنائية اللغة في مارثون بنك الخليج يوم 26 نوفمبر.



الرحلات المدرسية: حظت كافة الصفوف الدراسية برحلاتهم المدرسية المخطط لها في الفترة ما بين نهاية شهر نوفمبر وبداية شهر ديسمبر.



المسابقات الرياضية المدرسية: شاركت فرق طلابنا (بنين وبنات) من المدرسة الابتدائية والمدرسة المتوسطة والمدرسة الثانوية في مسابقات BSSFK بين المدارس خلال هذا الشهر وذلك بعد إنقطاع طويل بسبب الوباء.

الأنشطة المرتقبة في شهر ديسمبر:

يوم المرح: بعد إنقطاع دام طويلاً بسبب الوباء، تحتفل المدرسة الكندية ثنائية اللغة بالكرنفال الذي طال انتظاره، يوم المرح بالمدرسة الكندية ثنائية اللغة في الثالث من ديسمبر. سيكون في إنتظار الجميع الكثير من الألعاب والأنشطة وأكشاك الطعام حول حرم المدرسة كما سيكون هناك مباراة ودية لكرة القدم بين الطلبة والمعلمين. والعديد من المفاجآت الأخرى في إنتظار الجميع.





المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إظهار الموهبة في الحياة

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة
إدخال الموهبة في الحياة

العدد 4 - ديسمبر 2022
المدرسة الثانوية



معرض الجامعة: تستضيف المدرسة الكندية ثنائية اللغة في السابع من شهر ديسمبر معرضاً جامعياً دولياً من قبل مجموعة MEC. ستتاح لطلاب الصف 12 الفرصة لطرح أسئلة حول شروط القبول والمهن المتاحة في مختلف البلدان.

لقاء الخريجين: تفخر المدرسة الكندية ثنائية اللغة بخريجها، وبالتالي فإن الطلاب الذين تخرجوا من المدرسة الكندية عام 2015 وما بعدهم مدعوون إلى فعالية لقاء الخريجين الخامس في مساء يوم 21 ديسمبر.

جوائز الحضور الخاصة بالمدرسة الثانوية:

تم التعرف على الطلاب الذين كانوا يذهبون إلى المدرسة كل يوم من خلال تجمعات المدرسة الابتدائية والمدرسة الثانوية. معظم هؤلاء الطلاب متفوقون أكاديميون أيضاً. هذا يدل على أهمية التواجد في المدرسة كل يوم.

أفضل حضور	الصف
عبدالعزیز جراح محمد	6
عبدالله فلاح الرشیدی	6
عبدالله عيسى جابر	6
مشاري مبارك العنزي	6
محمد احمد سليم	6
موضي أنور الخالدي	6
سعود عادل العتيبي	6
يوسف جراح محمد	6
فهد عبدالرحمن بودريد	8

المتفوقون اكاديميا

تم التعرف على الطلاب المتفوقين في الربع الأول من خلال تجمعات المدرسة الابتدائية والمدرسة الثانوية وحصلوا على شهادات تقدير.



المتفوقون اكاديميا	الصف
حصة عارف العبدالسلام	6A
عبدالله عيسى جابر	6B
روشاني خان أمين	7A
سعود علي الشمري	7B
سمير يوسف السبتي	8A
(1) فهد عبدالرحمن بودريد	8B
(2) محمد عادل العمير	8B
(1) ابتسام ناصر غضنفر	9A
(2) يوسف مهنا الثلث	9A
سلمان جابر المطيري	9B
أليزيه خان أمين	10A
فهد محمد العجمي	10B
حمد مشاري الزنكي	11A
محمد عارف العبدالسلام	12A
فيلى فيصل المطيري	12A
عبدالرحمن عدنان العنزي	12B
فرح نايف الظفيري	12B

مع أطيب التمنيات،

السيدة / جيهان حسان

مديرة المدرسة الثانوية

Congratulations!